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Адрес Seaglaze Marine Windows Ltd. 
Wendover Road  
Rackheath Industrial Estate, Rackheath,  
Norwich NR13 6LH 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Marine hatches, windows and doors 
Our design, engineering and manufacturing team can deliver technically innovative solutions to meet the aspirations of the most discerning of clients. 
We specialise in working closely with many of the worlds leading boat builders and designers to produce superior products which show an unrivalled
attention to detail.

We offer a bespoke service for making boat windows of any shape however intricate.  This service is ideal for providing replacements for windows of
unusual shapes as well as allowing designers to develop more aesthetically pleasing vessels.

Bespoke windows can have mixed radii and combinations of mitred corners and sweeping curves as well as special glazing including heated
laminated glass or double glazing.

 

Company Profile of Seaglaze Marine Windows Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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